
Protokoll för Älgskötselområde Mark SOs årsmöte 2018-04-04. 

§1.   Årsmötet öppnades av Mattias Pettersson. 

§2.   A: Val av ordförande för mötet. Mattias Pettersson 
        B: Val av sekreterare för mötet. Johan Söderlöv 
        C: Val av två justeringsmän tillika rösträknare. Mikael Rahm, Anders Gustafsson 

§3.   Mötets stadgeenliga utlysande. JA, i Markbladet och på Algimark.se 

§4.   Godkännande av dagordning. JA 

§5.   Verksamhetsberättelse. Lästes upp av Johan Söderlöv och godkändes. 

§6.   Förvaltningsberättelse och redovisning av balansräkning. Redovisades av kassör Carolina Skogsberg 
 Årets inkomster: 50700kr 
 Årets utgifter: 45776kr 
 Ingående kassa: 20967kr 
 Utgående kassa: 25891kr Resultat för året 17-18: +4924kr 

§7.   Revisionsberättelse. Lästes upp och godkändes. 

§8.   Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2017/2018. JA 

§9.   Kostnadsersättning för verksamhetsåret 2017/2018. 3000kr till Mikael Fransson, 3000kr till Johan 
Söderlöv. Årsmötet beslöt att styrelsen får disponera 2 h på Stjärnåsen om styrelsen önskar detta. En 
ersättning för nedlagt arbete. 

§10.Älgjakten 2017/2018 (resultat och rapportering) MF. Bra resultat 35 vuxna och 32 kalvar skjutna av 
tilldelade 35V & 36K. Fransson redogjorde för statistik. 

§11.Resultatets överensstämmelse med skötselplan. Bra.  

§12. Hur har jakten fungerat? Vad har varit bra? Vad behöver vi ändra? Bra resultat.  

§13. Älg-kronhjort skötselområde. Styrelsen har som målsättning att någon blir ansvarig för 
kronhjortsförvaltningen. 4 kronhjortar skjutna, kommande säsong blir tilldelning 4+4 djur. 

§14. Stadgeändring. För slutgiltigt beslut. Stadgarna som godkändes förra året och som funnits på Algimark.se 
under ett års tid behövde ytterligare ett årsmötes beslut för att bli godkända. Stadgarna blev EJ godkända då 
ett stort antal synpunkter kom upp på mötet. Dessa synpunkter förväntar sig styrelsen att de inkommer 
skriftligen inför nästa års årsmöte så stadgar kan justeras. 

§15.Val av nya funktionärer enligt följande: 
     A: Ordförande för ett år.  Mikael Fransson 
     B: Ledamot omval 2år. Peter Skantz 
     C: Ledamot omval 2 år Per Åstrand 
     D: Ledamot nyval 2år Anders Henriksson 
     G: Suppleant omval 2 år Niklas Lundell 
     H: Valberedning Roger Stensson, Peter Tellnor, Tobias Ivarsson, Jonas Andersson (sammankallande)      
I: Två revisorer. Magnus Svernfors, Björn Breitfeld 

§16. Spillningsinventering. Ska utföras mellan 1/4- 16/4. Måste vara slutrapporterat den 16/4! 



§17. Skötselplan för perioden 2018/2019: Ska arbetas fram till april och lämnas till ÄFG 25/4. 

§18.” Prisskjutning”. Beslut att fortsätta med prisälg. 

§19. Jaktledarmöte 2018-09-12. 

§20. Motion vildsvin från Torestorp/Älekulla LRF. ÄSO bemöter motion efter årsmötets synpunkter. 

§21. Information från ÄFG 9. Johan Söderlöv redovisade info från ÄFG 9. 

§22. Övriga frågor.  
- Höstmöte 26/9-2018 
- Nästa styrelsemöte 17/4 
- Viktigt att alla jaktlag rapporterar in allt skjutit vilt i viltdata. Även älgvikter är viktiga. 
- Ungdomsverksamhet bedrivs i Örby. Ansv Johan Söderlöv 

§23. Mötet avslutas. 

 

 

Mattias Pettersson   Johan Söderlöv 

Mötets ordförande   Sekreterare 

 

 

 

Mikael Rahm    Anders Gustafsson 

Justeras    Justeras 


